
Z á k l a d n í  š k o l a  N a  L u k á c h  P o l i č k a  
Švermova 401 
572 01 Polička 
    

    

Zápis ze schůze Školské rady ZŠ Na Lukách Polička, ze dne 13. listopadu 2024 
 
Přítomní: M. Kučerová, A. Zachová, P. Novotná, K. Stodolová, A. Šafránková, J. Matoušová 

Nepřítomni/Omluveni:  
 
Přizváni: D. Šafář 
 
Program:  
 

1. MAS – doporučení ze strany MAS = projekt odborné učebny Fy a Che + kabinety bude podán do IROP – 
peníze jsou alokovány – realizace 07 - 08/2025. Probíhá VŘ na dodavatele. 

 
2. Venkovní učebna (altány) – realizace z rozpočtu zřizovatele (rozpočtovou změnou) – proběhne. Bude 

sloužit pro výuku i mimoškolní aktivity – realizováno. Ještě zbývá dotáhnout kolaudaci. 
 

3. Zákaz zajíždění automobilů ke škole – ŠR doporučuje p. řediteli napsat rodičům prostřednictvím 
Bakalářů plošnou zprávu    
 

4. Požadavky na rozpočet – tělocvična – výměna osvětlení – realizováno během prázdnin 
 

5. Jitřenka – běží a vytrvale pokračovat! 
 

6. Školní psycholog – stále se hledá. 
 

7. Sponzoring – rozbíhá se, nástěnka sponzorů. ŠR doporučuje a chválí! Moc děkujeme menším 
sponzorům z řad rodičů a přátel školy! 

 
8. Projekt „Paměť národa“ – probíhá. 

 
9. Zelený ostrůvek před školou – studie je v procesu (p. Svojanovský) – peníze na studii jsou v letošním 

rozpočtu zřizovatele 
 

10. Sběr papíru – proběhl 
 

11. Vánoční jarmark 1. stupeň – 17. 12. 2024 
 

12. Zákaz používání mobilních telefonů – platí, viz. ŠŘ 
 

13. Logoped ve škole – velmi by se hodil, je mnoho dětí s vadou řeči (p. Dalíková) 
 

14. Ředitelské volno – zatím otevřená otázka (závisí na plánované rekonstrukci odborných učeben) 
 

15. Návštěva fotbalového utkání v HK, Den bez aktovek a další aktivity nad rámec – ŠR děkuje a chválí ty 
učitele, kteří tyto aktivity navíc vymýšlí a zajišťují nad rámec svých povinností 
 

16. Vánoční stromeček – dodat – M. Kučerová 
 



17. Příští schůze Školské rady – únor 2025 

 

Zapsala: Marie Kučerová 


